

16 Newton Road Singapore 307995 | Tel: 6252 4206 | Email: admin@newtonlifechurch.sg

## NOMINATION FORM FOR DEACONS

### **A Pastoral Word to Members**

The nomination of Deacons is a spiritual responsibility through which we express our love for God's church, rather than merely an administrative exercise. Before completing this form, members are encouraged to prayerfully seek the Lord, allowing Scripture and the leading of the Holy Spirit to guide your discernment. Please do not nominate based on popularity, friendship, or personal preference. Instead, ask the Lord to reveal men or women of God whose lives consistently reflect Christlike character, spiritual maturity, and faithfulness in serving the church.

"Trust in the Lord with all your heart... and He will make your paths straight." (Proverbs 3:5–6)

### <u>Biblical Guidance for Deacons (Based on 1 Timothy 3:1–13)</u>

As you pray and discern, consider whether the nominee demonstrates the following biblical qualities:

- Godly character worthy of respect, sincere, self-controlled, and above reproach
- Integrity not greedy for dishonest gain, trustworthy with responsibility
- Sound faith holding firmly to the truths of the Christian faith with a clear conscience
- Proven faithfulness tested over time and found faithful in service
- Healthy family life faithful in relationships and manages household well
- Servant-hearted serves willingly, humbly, and for God's glory, not position

"Those who have served well gain an excellent standing and great assurance in their faith in Christ Jesus." (1 Timothy 3:13)



16 Newton Road Singapore 307995 | Tel: 6252 4206 | Email: admin@newtonlifechurch.sg

## **Constitutional Requirements (Summary)**

Nominees must meet the following requirements as stated in the Constitution of Newton Life Church:

- A Communicant Member of Newton Life Church
- 21 years old or above

**Nominee Information** 

- A member for more than three (3) years
- Financially independent and not a full-time student
- Spiritually mature and zealous in serving the Church
- Faithful in in-person Sunday worship over the past twelve (12) months
- Has not been absent from two (2) consecutive Annual General Meetings or Special Meetings

Name of Nominee:				
Ministry / Area of Serv	ice (if any):			
Length of Membership	at NLC:			
Brief reason for nomin	ation (optional):			
Declaration by Pro	poser			
Upon consideration of the above qualification of Deacon, I propose the following nominee(s) for				
consideration by the E	lection Committee.			
Name of Proposer:			-	
Signature:				
Date:				

All nominations will be prayerfully reviewed by the Election Committee in accordance with Scripture and the Constitution of Newton Life Church. **Closing Date of submission is 4 January 2026** 



16 Newton Road Singapore 307995 | Tel: 6252 4206 | Email: admin@newtonlifechurch.sg

# 执事提名表格

# 致会友的牧函

提名执事是信徒属灵的责任,是我们对神的教会表达爱与委身的方式,而不仅仅是一项行政程序。在填写此表格前,鼓励会友以祷告寻求主的带领,让圣经的教导与圣灵的引导成为你分辨的基础。请勿基于人气、友谊或个人喜好来提名。相反地,请求主指引你看见那些在生命中持续展现基督样式、属灵成熟,并忠心服事教会的弟兄姊妹。

"你要专心仰赖耶和华……他必指引你的路。" (箴言 3:5-6)

# 圣经对执事的指引(根据提摩太前书 3:1-13)

在祷告与分辨时,请考虑被提名者是否体现以下属灵品格:

- 敬虔品格 —— 值得尊重、诚恳、自律、无可指责
- 正直诚信 —— 不贪不义之财, 在责任上值得信赖
- 健全信仰 —— 坚守基督信仰真理, 良心无亏
- 忠心服事 —— 经历考验且在服事中忠诚可靠
- 健全家庭生活 —— 在家庭关系中忠诚, 并善于管理家务
- 仆人心志 —— 甘心、谦卑而非为职位或名望而服事,单为荣耀神

"善于服事的人,在基督耶稣里的信仰上,就得着美好的地位和大有胆量。"(提摩太前书 3:13)



16 Newton Road Singapore 307995 | Tel: 6252 4206 | Email: admin@newtonlifechurch.sg

# 章程要求(摘要)

被提名人必须符合《纽顿生命堂章程》中有关执事之条件:

- 纽顿生命堂领餐会友
- 年满21岁

被提名人资料

- 入会超过三(3) 年
- 经济独立, 且非全职学生
- 属灵成熟, 热心服事教会
- 过去十二 (12) 个月里忠心出席主日实体崇拜
- 未连续两(2)次缺席会员大会或特别会员大会

# 被提名人姓名: 事工/服事范围(如有): 会籍年数: 提名理由(可选): **提名人声明**在审视以上执事资格后,我在此提名以下人士,由选举委员会审议。 提名人姓名: 签名: 日期:

所有提名将由选举委员会按照圣经原则及纽顿生命堂章程,以祷告认真审议。提交截止日期为2026年1月4日